
 

 

Andelsboligforeningen Langsøparken II 
 

Beslutningsreferat af bestyrelsesmøde torsdag den 17. maj 2018 
med følgende dagsorden: 

 
1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet den 12. april 2018 
2. Opfølgning på generalforsamlingen 
3. Bankmøde 
4. Eventuelt 

 
Til stede Jan Formann (JF), Jørgen Hornbæk (JH), Mette Kloppenborg (MK), Birgit Due (BD) 

 
Ad. 1 – Godkendelse af referat fra seneste møde 
Referat fra bestyrelsesmøde den 12. april 2018 blev godkendt og underskrevet. 
 
Ad. 2 – Opfølgning på generalforsamling 
Automatisk døråbner: 
Tilbagemeldingen fra Palle Bro med tilbud fra anden leverandør viste samme prisniveau, som bestyrelsen 
tidligere har fået fra Silkeborg Låseservice – ca. 25.000 kr. per dør. 
Som tidligere meddelt mener bestyrelsen fortsat, at det er en udgift, som bestyrelsen ikke ser sig i stand til 
egenhændigt at beslutte. Såfremt der skal arbejdes videre med en evt. døråbner, skal dette fremlægges 
som forslag til beslutning på næste generalforsamling. 
 
Ad. 3 – Bankmøde 
Mødet med Danske Bank bekræftede, hvad der var varslet i forvejen, nemlig en indlånsrente på 0,55% 
svarende til en udgift på ca. 10.000 kr. årligt. Dog tilbød banken samtidig 0,05% mindre på bidragssatsen 
svarende til en besparelse på ca. 25.000 kr. årligt. Desuden fremlagde banken deres tilbud indenfor 
låneomlægninger. 
 
Ad. 4 – Eventuelt 
Robotklipning: 
Det er vigtigt at påpege, at man under ingen omstændigheder må røre ved robotterne, heller ikke hvis de 
holder stille. Robotterne overvåges via computer af Motor-Centrum, og ved enhver uregelmæssighed vil de 
være informeret og udrette eventuelle fejl. 
Altanerne: 
Bestyrelsens indtryk er, at det går fint med arbejdet på altanerne. Tømrerne arbejder hurtigere end 
forventet, og bestyrelsen håber fortsat på andelshavernes fleksibilitet og forståelse, hvis der bliver (frem-) 
rykket lidt i forhold til den oprindelige tidsplan. 
 
 
Silkeborg, 30. maj 2018 
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